
 
 
 
Vragenserie t.b.v. het mondelinge vragenhalfuurtje in de 
raadsvergadering van 1 november 2012 betreffende oude raadhuis 
Harmelen 
 
 
Geacht college, 
 
Op 31 oktober werd bekend dat de heer Van Seumeren zich terugtrekt als koper van het oude 
raadhuis in Harmelen. Daarmee komt het plan van het dorpsplatform Harmelen om in het oude 
raadhuis publieke functies te vestigen die een bindend effect hebben op de Harmelense 
samenleving, op losse schroeven te staan. 
 
De fractie van D66 heeft daarover de volgende vragen: 
 

1) Bent u bekend met het bericht en is het bericht correct? 
2) Zo ja, om welke reden is de koop afgeketst? 
3) Is het college van oordeel dat uitsluitend een maximale opbrengst leidend kan zijn bij de 

verkoop van het oude raadhuis? 
4) Kan het college uitleggen op welke manier het maatschappelijk belang wordt en is 

meegewogen bij het bepalen van de verkoopprijs? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Heerd Jan Hoogeveen 
fractievoorzitter D66 Woerden 
 


